
Kolejní klub Pod-O-Lee 
  Představenstvo klubu 

 

strana 1/2 Zápis ze schůze představenstva ze dne 21.10.2019 od 20:00 

Zápis ze schůze představenstva ze dne 21.10.2019 od 20:00 
 
Termín: pondělí 21.10.2019, od 20:00 hodin 

 

Prezenční listina: 
• Ota Tořínský - Místopředseda (HP) 

• Jan Picka - Správce bloku B (HP) 

• Jan Čeřovský - Správce bloku E (HP) 

• Ondřej Tyc - Zástupce správce bloku F (HP) 

• Michaela Javanská - Správce bloku C (HP) 

• Richard Molnár - Správce bloku A (HP) 

• Otakar Zich - Správce Pod-O-Gym (HP) 

• Karel Čtvrtečka - Zástupce správce sítí (HP) 

• Tomáš Vybíral - Vedoucí kolejní skupiny 

• Lukáš Novotný - Zástupce správce projektů (HP) 

• Jozef Beneš - Host 

Začátek schůze 
Místopředseda zahajuje schůzi ve 20:15. 
 
 

Místopředseda navrhuje usnesení: 

Usnesení č. 1: 
Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee vyhlašuje volby na Předsedu klubu Pod-O-Lee. 
 
(∑: 9; +: 9; -: 0; ±: 0; Usnesení bylo přijato) 
 
Místopředseda navrhuje usnesení: 

Usnesení č. 2: 
Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee jmenuje následující členy volební komise: 

• Tomáš Vybíral (5468) (předseda volební komise) 

• Michaela Javanská (6001) 

• Jozef Beneš (4935) 

• Jan Čeřovský (7477) 
 

(∑: 9; +: 9; -: 0; ±: 0; Usnesení bylo přijato) 
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Rychlé informace 

Tomáš Vybíral – Vedoucí kolejní skupiny 

• V pátek (18.10.) proběhla párty v Sudovně 

o Vystříkaný hasičák 

o Pozvracené záchody 

• Ale hlavně nic neuklidili 

• p. Makulová -> 2500Kč pokuta za hasičák + zaplatí úklid chodby v suterénu 

 
20:22 - příchod Jozef Beneš 

 

Ota Zich – Správce Pod-O-Gym 

• benchpress 

o přijede p. Kužel jako speciální host 
o spuštěné registrace na BP 

o řeší sponzory 

o rozhodčí bude stát 5000Kč 

 
20:30 - ochod Michaela Javanská 
 

Richard Molnár – Správce bloku A 

• poznávačka 

o podcenili množství piva 

o jinak dopadla super 
o našel nové televizory pro blok A 

• WiFi je hotová, kromě 5. patra (problémy s kabeláží) 

Ukončení schůze 
 
Místopředseda ukončuje schůzi ve 20:50. 
 
 
Zapsal Jan Picka, dne 21.10.2019. 


